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Abstract (en)
In a press installation with a press frame consisting of press columns (3), a press table (5) and capping pieces (6, 7, 8), which are rigidly connected
to one another by means of tie rods (10), and with rams (11, 12) and a turning device (15, 19, 20), which can be moved by means of driving means
(23, 24, 26, 27), longitudinal bolsters (9) extending over the length at least of the work stages (2) are provided. The press columns (3) are arranged
in front of and behind the work stages (2) and the longitudinal bolsters (9) are placed on these columns. The longitudinal bolsters (9) are provided
with guides (13) which cooperate with guides mounted on the rams (11, 12) to provide support for the up and down movement of the latter. This
eliminates columns while providing a sturdy press installation of inexpensive construction. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Pressenanlage mit einem Pressengestell aus Pressenständern (3), Pressentisch (5) und Kopfstücken (6, 7, 8), die vermittels Spannanker
(10) untereinander starr verbunden sind, und mit Stößeln (11, 12) und einer Umsetzeinrichtung (15, 19, 20), die vermittels Antriebsmittel (23, 24, 26,
27) bewegbar sind, sind Längstraversen (9) vorgesehen, die sich über die Länge zumindest der Arbeitsstufen (2) erstrecken. Die Pressenständer
(3) sind vor und hinter den Arbeitsstufen (2) angeordnet, und die Längstraversen (9) sind auf diesen abgesetzt. Die Längstraversen (9) sind mit
Führungen (13) versehen, die zur auf- und abgehenden Lagerung der Stößel (11, 12) mit an diesen angebrachten Führungen zusammenwirken.
Hierdurch wird unter Wegfall von Ständern ein stabiler, kostengünstiger Aufbau der Pressenanlage erreicht. <IMAGE>
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